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Izveštaj sa takmičenja 
 

Svetska liga 2013. 
 
 
12.jun 2013. 
 
Pre mnogo godina, pošten da budem, iz sve snage sam želeo ovu nominaciju. Doduše, 
Cuba-Brasil, ali dobih suseda. Ja noćas nisam zaspao. Razlog ne znam, ali evo me u 
Amsterdamu, a već sam umoran......Valjda ce ovaj putić preko velike vode brzo proci... 
Korisnih informacija jutros skupih na tone. Na ovom laganom putu, u Beogradu je 
moguće čekirati prtljag do odredišta, ali ne i sebe. Pretrpeh na Šipolu pravo mučenje u 
redu za svoje pravo da udjem u KLM, ali još vece na gejtu, za Mineapolis, koji je jako 
blizu mesta gde sam se iz Beograda iskrcao (vrlo precizna informacija je stajala na tabli, 
peške 3-18 minuta). Sportski duh u meni ne dade mi da se predam, pa najbržim sporim 
hodom stigoh za 15 (merio sam, verujte). Doduše makar je službenik vrlo ljubazan, ali i 
ljubopitljiv (gde idete, zašto, koliko ostajete, imate li pozivno pismo, ID karticu da ste 
sudija, u prtljagu koji više i ne znam gde je, imate li elektronskih uredjaja koji nisu vaši, 
da li ste sami pakovali prtljag… i trajalo je). Sedim tako i čekam da krenem, dok non 
stop prozivaju nekog Markovića da se hitno javi na G03 (verujte, znam kako mu je, 
sigurno se pogubio). 
 
Poleteh pre nekih 4 sata, i već mi se čini da polako trnem. Čak su mi i misli usporile, pa 
jedva i pišem... 
 
19 sati i nije puno, prošlo je... evo me u Tulsi, 37 stepeni u 20.00 h po lokalnom 
vremenu. Za neverovati. Grad kao iz filmova, ogromne zgrade, široke ulice, na kojima 
tek po koji prolaznik. Hotel je blizu, smešten u centru, a hala preko puta. Upoznah ljude 
iz US Federacije i, pošten da budem, samo krevet sanjam. 
 
14.Jun 
Iščekujem polazak na utakmicu. Nekako sam pomešanih osećanja, sve mi izgleda 
obično, a toliko godina mislim o Svetskoj ligi. Zaista je to velika mašinerija, na sve 
strane ljudi iz organizacije doteruju stvari pred početak. Za pola sata krećem... impresije 
ostavljam za kasnije. 
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Nakon utakmice,hm? Očekivanja su mi bila veća. Rezultat jako ubedljiv u korist USA 
tima, premalo prostora za demonstraciju znanja (a želeo sam), a doživljaj izvanredan. 
Na utakmicama Svetske lige ove godine nema sudijskih supervizora, tako da uputstava 
i instrukcija nema. Sve se svodi na moja zapažanja. Po ko zna koji put, ponavljam, 
zaista smo model za mnoge organizacije. Sa raznih strana se čuje kako se to u Srbiji 
radi. USA ima ukupno oko 350 sudija. Opet da ne poveruješ. Kolega Jung Park, 
rezervni sudija, zahvaljujući poslu koji obavlja putuje neprekidno po celoj zemlji da bi 
sudio utakmice, od najnižih do najviših kategorija. Za nas stvarno neverovatno. 
 

 
 
Gledalaca jedva 1000, ljudi iz organizacije sami priznaju da su loše odradili marketing, a 
mene kolega Lazslo Adler iz Madjarske već pita da mu pomognem da kupi karte za 
mečeve naše reprezentacije u Novom Sadu.  
 
Večeras nastavak nakon druge utakmice... 
 
 
Napolju je toliko sparno i ogroman procenat vlage, da većinu vremena provodimo u 
hotelu. I ono malo izlazaka se svodilo na razgledanje grada u rashlađenom autu. Naš 
referee manager Fred Buhler, bivši međunarodni sudija, zaista je veoma ljubazni 
domaćin i trudi se da nam izađe u susret. Svako je ponešto čuo, ili poželeo da vidi, što 
je čovek zaista sve ispoštovao. Ja nisam nikada bio šopingholičar, ali ovde je 
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nemoguće ostati slep na cene u pojedinim marketima (konačno nađoh potpuno bele 
patike za sudijsku uniformu, i preplatih ih - 13$).  
 
15. jun 
Lagana priprema za utakmicu. Nadam se da će danas biti uzbudljivije, jer je realno tim 
Francuske juče bio mnogo slabiji protivnik. Danas sam II sudija, pa se nadam da ću 
bolje i pozitivnije utiske preneti nakon utakmice 
 
15. jun, 23.30    
Da ne bude zabune:  ja sam ovde došao i malo da sudim, 151 min, pobeda domaćina 
3-2.  Za razliku od jučerašnje, današnja je bila jako uzbudljiva a na momente 
egzibiciona igra. Fenomenalna atmosfera, osećaj kao u snu. Prava utakmica Svetske 
lige, dva ravnopravna protivnika i verujem da smo i mi sudije bile na visini zadatka. Žao 
mi je što nije bilo sudijskog kontrolora. Da stvorim i objektivan stav, a ne da ga gradim 
na osnovu svojih utisaka.  
 
Nadam se da sam na osnovu ovih par redova uspeo zainteresovanima da približim 
kako izgleda biti deo World League takmičenja. Hvala svim članovima UOSS, jer da nije 
njih ne bih ni ja danas bio ovde.  Hvala i OSS i čast mi je i zadovoljstvo što sam 
ponosno, najbolje što sam mogao, predstavio svoju zemlju,  Savez i organizaciju kojoj 
pripadam. 
 

 
 
Vladimir Simonović 


